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Radna Rady Miasta Wloclawek

Wloclawek- 22.06.2017 r.

Sz.P.

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

Interpelacja

W imieniu mieszkafc6w osiedla poludnie zwracam siE z uprzejm4 proSb4

o utwardzenie nawierzchni ulicy Pustej. obecnie na przedmiotowej ulicy wystgpui4 trudnosci

komunikacyjne zwi4zane z d,ojazdem do posesji poloZonych wzdfu2 pasa drogowego, z uwagi

na zly stan nawierzchni gruntowej.

Uprzejmie proszq Pana Prezydenta o pozytya\4ie rozpatrzenie powyZszej proSby.
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